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Marko Nieminen jätti Perussuomalaisten valtuustoryhmän puolesta 
seuraavan valtuustoaloitteen: 
 
Meillä Nakkilassa on ja tulee tulevaisuudessa olemaan isot kulut 
käyttämättömillä rakennuksilla. Näitä rakennuksia on mm. koulut ja 
terveysasema ja vuosikymmenen loppuun mennessä vielä mahdollisesti 
muitakin rakennuksia.  
 
Olisi erittäin tärkeää että pidämme huolta julkisista rakenteista, 
rakennuksista, jotta tulevaisuutta silmälläpitäen, näissä säilyisi 
jonkunasteinen myyntiarvoa. 
 
Olisi tärkeää että kunta, yhteisöt, järjestöt käyttäisi tyhjillään olevia 
rakennuksia, jolloin niiden myyntiarvo ja kunto säilysi. 
 
Esitänkin että kunta voisi antaa, pientä korvausta vastaan, em rakennuksia 
yhteisöjen, järjestöjen sekä yritysten käyttöön. Näin rakennukset säilyisi 
kunnossa, tulevaa nousukautta ajatellen!    

    
Päätös Valtuusto lähetti aloitteen kunnanhallitukselle valmisteltavaksi. 
 
  
 


